



第1天: 吉隆坡 对成都

◆集合于吉隆坡国际机场乘搭客机前往【成都】。

第2天: 成都量茂县 - 达古

达古冰川景区(含观光车+缆车上下)

- ◆ 早餐后, 乘搭高铁前往茂县【参考车次: C6006/0938-1045】
- ◆ **达古冰川景区** 有全球海拔最低、面积最大、年纪最轻的现代山地冰川,有五彩斑斓的八十里彩林,有洛格斯神山,还有瀑布、湖泊、杜鹃林和星罗棋布的草甸,以及各类野生动植物。特别是13条首尾相接现代冰川,蔚为壮观,有中国第一彩色冰川冰雪天堂之美誉。

第3天: 达古 - 黄龙 - 九寨沟

黄龙景区(含缆车+观光车上行+步行下山)

◆ 黄龙景区 - 中国唯一保护完好的高原湿地,以彩池、雪山、峡谷、森林"四绝"著称于世。景区内的钙化池池水随着周围景色和阳光照射角度,能变幻出五彩的颜色,又被誉为"人间瑶池"。 *9-10月升级景区包车*

注: 冬季(11月初至4月中旬)或天气影响下雪导致无法游览黄龙景区,将以牟泥沟替代,以上状况恕不能及时通知,敬请原谅。

第4天: 九寨沟

九寨沟景区 (含公共环保巴士) 【双龙海瀑布/树正沟/日则沟/则查洼沟】/九寨沟宋城千古情大型歌舞晚会

◆ 九寨沟景区 - 被世人誉为"童话世界",号称"水景之王", 故有"九寨归来不看水"之说。景区景点有树正群海、诺日朗 瀑布等。

第5天: 九寨沟 - 都江堰

叠溪海子风景区/松藩古城(不登墙)/灌县古城

- ◆ 松藩古城 自古既是川西北地区重要的军事要塞,也是历史 悠久的藏、羌、回、汉族人民"茶马互市"的重要驿站。
- ◆ **灌县古城** 一座与千年古堰相伴的古城,一座景城一体的古城,一座品味生活的古城,一座快铁直达的古城。

第6天: 都江堰 - 乐山 - 峨眉山

都江堰水利工程 (含电瓶车) /仰天窝广场-熊猫自拍雕像/ 乐山大佛 (含船游)/峨眉山《圣象峨眉》功夫表演秀

◆ 都江堰水利工程 - 是著名的古代水利工程,位于四川省成都平原西部的岷江上,是全世界至今为止,年代最久、惟一留存、以无坝引水为特征的宏大水利工程。

第7天: 峨眉山 - 成都

报国寺/伏虎寺 (含接驳车)/锦里古街/春熙路+太古里

- ◆ **报国寺** 位于峨眉山麓,海拔551米,是峨眉山的第一座寺庙、峨眉山佛教协会所在地,是峨眉山佛教活动的中心。
- ◆ **锦里古街** 是西蜀历史上最古老、最具有商业气息的街道之一,早在秦汉、三国时期便闻名全国。

第8天: 成都 🛪 吉隆坡

熊猫基地 (含电瓶车)

- ◆ **熊猫基地** 距离市区约10公里,建设模拟大熊猫野外生活环境,建有湖泊、溪流、竹林、草坪等。与大熊猫亲密接触是这里的特色,游客来这里,可近距离观看大熊猫的生活状态。这里还设有"熊猫别墅"就是熊猫的封闭休闲场所。
- ◆ 前往机场乘搭客机飞往吉隆坡。







DAY 1: KUALA LUMPUR **CHENGDU**

 Assemble at Kuala Lumpur International Airport, take flight to [Chengdu].

DAY 2: CHENGDU 💂 MAOXIAN-DAGU

Dagu Glacier Scenic Area (Included Cable car + Buggy)

- ◆ After breakfast, take bullet train to Maoxian 【Reference train schedule:C6006/0938-1045】
- ◆ Dagu Glacier Scenic Area Can be one of the most beautiful glaciers in the world, and it is the youngest glacier located in the lowest altitude and closest to the city among all the glaciers. Dagu glacier is 3800-5100 meters above sea level. It had stayed untouched for millions of years until 1992 the scientists discovered it enclosed by the snowcapped mountains by satellite.

DAY 3: DAGU - JIUZHAIGOU

Huanglong Scenic Area (Included 1 way cable car + buggy)

◆ Huanglong Scenic Area - The calcification pools in the area change colors with the surrounding scenery and sunlight, earning the name "Fairyland on Earth."

Note: The attractions will be replaced by "Mo Ni Gou" due to unforeseen weather conditions.

DAY 4: JIUZHAIGOU

Jiuzhaigou Scenic Area (Included public eco-bus) / Shuanglonghai Waterfall / Shuzhenggou / Zecha Wa Gou / The large-scale song and dance "Eternal Love in JiuZhaiGou" performance

 Jiuzhaigou Scenic Area - If there should be wonderland on the earth, Jiuzhaigou must be one of it, the great masterpiece of nature dreamlike scenery with blue lakes, waterfalls and verdant forests.

SEP-OCT: Upgrade Chartered Coach at Scenic Area

DAY 5: JIUZHAIGOU - DUJIANGYAN

Diexihaizi Scenic Area / Songpan Ancient Town / Guanxian Ancient City

 Songpan Ancient Town - It has been an important military fortress in the northwest of Sichuan and a significant post for the tea-horse trade among Tibetans, Qiang people, Hui people, and Han people.

DAY 6: DUJIANGYAN - LESHAN - MT.EMEI

Dujiangyan Irrigation System (included buggy) /
Yingtianwo Square - Panda Selfie Statue / Leshan Giant
Buddha (included boat tour) / 《ShengXiang Emei》
Kungfu Show

◆ Leshan Giant Buddha - Carved on a cliffside in the 8th century, it overlooks the confluence of three rivers. With a height of 71 meters, it is considered the largest Buddha statue in the world.

DAY 7: MT.EMEI - CHENGDU

Baoguo Temple / Fuhu Temple (Included Buggy) / Jinli Street / Chunxi Road + Taikoo Li

◆ Baoguo Temple - Buddhist temple located on Mount Emei,its origins to the former Huizong Hall,founded by Mingguang in the Wanli period of the Ming dynasty.

DAY 8: CHENDGU KUALA LUMPUR Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding (Included Buggy)

- ◆ Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding The chance to come into close contact with the giant
 pandas is a highlight here. Visitors can have a close-up
 observation of the pandas' living conditions. There is also
 a "Panda Villa", which is a preserved area for the pandas
 to rest.
- ◆ Transfer to airport take flight back Malaysia.







餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

DAYS	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	SELECTED HOTELS
夭数	早餐	午餐	晚餐	精选酒店
1	-	机上用餐 On Board	全聚德烤鸭 60 QuanJude	5★安泰锦云锦江宾馆或同级 Antai JinyunJinjiang Hotel or Similar
2	酒店内	中式合菜 60	酒店内 <mark>80</mark>	4★ 云上玥家园酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Hotel	Treasure On The Clouds Homeland Hotel or SML
3	酒店内	中式合菜 60	酒店内 80	5★ 新九寨宾馆或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Hotel	Poly New Jiuzhai Hotel or SML
4	酒店内	景区自助餐 68	野菌火锅 98	5★ 新九寨宾馆或同级
	Hotel	Buffet	Mushroom Hotpot	Poly New Jiuzhai Hotel or SML
5	酒店内	羌菜风味 60	青城四绝 <mark>80</mark>	4★ 古城智选假日酒店或同级
	Hotel	Tibetan Cuisine	Qingcheng Cuisine	Holiday Inn Express Dujiangyan or SML
6	酒店内	豆腐宴 60	酒店内 <mark>80</mark>	5★ 世纪阳光大酒店或同级
	Hotel	Toufu Feast	Hotel	Century Sunshine Hotel Emeishan or SML
7	酒店内	药膳风味 80	四川火锅 <mark>80</mark>	5★ 成都帝盛酒店或同级
	Hotel	Herbal Cuisine	Sichuan Hot Pot	Dorsett Chengdu or SML
8	酒店内 Hotel	机场自理 Own Arrangement	机上用餐 On Board	-

注意: 餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- 2. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force maieure.
- 3. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as required.
- 4. Every person participating in GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
- 5. All pictures shown are for illustration purpose only.
- Tours are conducted in Mandarin.
- 7. Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
- 8. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- 9. In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并 且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险,如果不需要恕无法退款或补偿;如出 发时年纪超过69岁或以上,需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条规:

- 1.行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,东风旅遊将保留更 改或取消行程的权利。
- 3. 若东风旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗 漏,本公司一概不负责,并且保留更正的权利。
- 4. 每位参与东风旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法 预测的特殊情况(例如:交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等 等),因而引发额外支出的问题,东风旅遊一概不负责,旅客需自行负责 额外的费用。
- 5以上图片仅供参考,请以实物为准。
- 6. 所有行程以中文讲解为主。
- 7.三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。
- 8. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。
- 9. 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。若您有兴趣购 买,请向我们的导游洽询。

INPORTANT NOTES

- 1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
- 2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis
- 3. Flight schedule above is subject to change.
- 4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets

Travel Agent:



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2, Bandar Tun Razak, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.

www.goldentropics.com.my info@goldentropics.com.my 010-818 6688

